
IMPORTANT SENTENCES (ÖNEMLİ CÜMLELER) THERE IS / THERE ARE (VAR)
* What do you like for breakfast? (Kahvaltıda ne seversin?) * Her ikisi de "var" anlamındadır. 

* There is tekillerle, there are çoğullarla kullanılır.
* I like cheese but I don't like olives. (Peynir severim ama zeytin sevmem.)
* She likes honey but she doesn't like egg. (O kız, bal sever ama yumurta sevmez.) There is an apple.             There is a bagel.                 There is an orange.
* He likes tea but he doesn't like milk. (O erkek, çay sever ama süt sevmez.) There are lemons.            There are cucumbers.       There are cookies.

* Can I have some honey? (Biraz bal alabilir miyim?)
Yes, of course. (Evet, elbette.)    /   No, It's all gone. (Hayır, hepsi bitti.)

There is not a poster. (Bir poster yok.)   There are not any books. (Hiç kitap yok.)
* Do you want to / Would you like to eat someting? (Bir şeyler yemek ister misin?)
* Yes, I'm hungry. (Evet, açım.)         Is there ve Are there şeklinde yazılırsa, "var mı?" anlamındadır.
* No, I'm full. (Hayır, tokum.) Is there any tea? (Hiç çay var mı?)     Are there two books? (İki kitap var mı?)

A / AN (BİR TANE) SOME (BİRAZ / BİR KAÇ)
* Her ikisi de "bir tane" anlamına gelir. * Olumlu cümlelerde kullanılır.

* Sayılabilenlerle "birkaç", sayılamayanlarla "biraz" anlamındadır.
         Okunuş bakımından ilk harfi sessiz olan ismin önüne "a" getirilir.
 a book (bir tane kitap)    a lemon (bir tane limon)      a table (bir tane masa) There is some milk. (Biraz süt var.)

There are some eggs. (Bir kaç yumurta var.)
         Okunuş bakımından ilk harfi sesli olan ismin önüne "an" getirilir.
an orange (bir tane portakal)       an apple (bir tane elma) !!! Would you like to yapısı ile soru cümlesinde de gözükebilir.

Would you like to eat some pizza? (Biraz pizza yemek ister misin?)

COUNTABLE NOUNS (SAYILABİLEN İSİMLER) ANY (HİÇ)
* Tek tek sayılabilen ve çoğul eki ("s" eki) alabilen isimlerdir. * Hem sayılabilen hem sayılamayan isimlerle,olumsuz yada soru cümlelerinde kullanılır.

a book          two books                   an apple         three apples There are not any sausages. (Hiç sosis yok.)
Is there any honey ? (Hiç bal var mı?)

UNCOUNTABLE NOUNS (SAYILAMAYAN İSİMLER)
* Hep tekil olan ve çoğul hale gelemeyen ("s" takısı alamayan) isimlerdir. USEFUL TIPS (FAYDALI İPUÇLARI)
* Genellikle küçük taneli, sıvı yada akışkan nesnelerdir. Love: Çok sevmek    Like: Sevmek     Enjoy: Hoşlanmak     
* Bu nesneleri ancak içinde bulundukları kalıplarla sayabiliriz. Dislike: Sevmemek    Doesn't/Don't like: Sevmemek   Hate: Nefret etmek

a milk            milks                     a bottle of milk (bir şişe süt)
a honey        honeys                  two jars of honey (iki kavanoz bal)
a rice              rices                      a packet of rice (bir paket pirinç)

        Her iki kelimeden sonra "not" kullanılırsa, cümle "yok" anlamına gelir. There isn't 
yada there aren't şekliyle de gösterilebilir.)
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